
Tour Code: WMD-4

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Fo Guang Shan
Buddha Museum
高雄佛光纪念馆

Fo Guang Shan
Buddha Museum
高雄佛光纪念馆

Sun Moon Lake
日月潭风景区

Sun Moon Lake
日月潭风景区

Window on World Theme Park
小人国主题乐园

Window on World Theme Park
小人国主题乐园

Blessing of Dayu
大鱼的祝福

Blessing of Dayu
大鱼的祝福

7D5N

台湾好好玩
(台北/新竹/台中/台南/高雄/南投)

FUN OF TAIWAN
(TAIPEI / HSINCHU / TAICHUNG / TAINAN / KAOHSIUNG / NANTOU)

Taiwan
台湾



✓ 6 早餐 / 3 午餐 / 2 晚餐

风味餐：
★ 台式早餐   ★ 台式料理
★ 打狗霸小火锅   ★ 日月潭风味餐
★ 民宿晚餐   ★ 金品小笼包

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

 小人国主题乐园 - 小人过主题乐园（迷你世界）是以台湾，中国大陆和世界各国
的著名景观建筑模型为主题，不论是建筑或景观都栩栩如生。 

新竹 

 苗栗客家文化园区 - 以宽敞，现代化的空间建筑展示台湾客家文化的相关展览，
完整策划了历史的客家，公民的客家，全球的客家，文化音乐的客家即客家的日
常生活。

苗栗

 佛光山佛陀纪念馆 - 是一座融合古今与中外，传统与现代的建筑，具有文化与教
育，慧解与修持的功能。该馆的兴建，正是希望透过供奉代表佛陀威德，智慧的
身舍利，让人们在礼敬佛陀舍利的同时，能够开发自己清净的佛性。 

 SKM PARK OUTLETS - 高雄草悟前身是大鲁阁草悟道，里头集合 OUTLET 商
场，铃鹿赛道乐园，美食街，保龄球场，大鲁阁棒垒球打击场，VR虚拟实境乐园
等，是个吃喝玩乐全方位景点地标。

高雄 

 日月潭风景区 - 是全台最大的淡水湖泊，日月潭是以拉鲁岛为界，东，西两侧因
似（日轮）和（月钩）而因而的名，百年享有台湾八景的美誉。

南投 

 大鱼的祝福 - 台南安平景点，台南新地标,位于安平区港滨历史公园的大与祝福，
由艺术家杨士毅设计的鲸鱼雕像，可爬上鲸鱼肚为景观台使用。 

台南 

 溪湖糖厂 - 铁道的文化区，糖业文化区，休闲及服务区及户外活动区等四大区域
，大家不妨前往搭小火车，吃冰，逛糖厂亲子游，搭乘五分车感受东螺溪风光与
特色。

彰化 

 士林官邸花园 - 官邸分为花园与官邸两部份，官邸过去为故总统蒋中正与蒋夫人
宋美龄的住所并一直门禁森严，但现在已开放供游人参观列为国定古迹，并时常
有花卉展览。

台北 

第一天 吉隆坡 a 桃园

第二天
抵达 a 桃园 b 新竹 b 苗栗 b 
台中 (早)

 小人国主题乐园（包入场门票）
 苗栗客家文化园区 
 PARK2 草悟广场 
 逢甲夜市 

第三天
台中 b 彰化 b 云林 b 台南 

(早/午)

 道禾六艺文化馆 
 溪湖糖厂（参观蒸汽火车·可自费体验五分车）
 千巧谷牛乐园牧场（赠每人一把牧草）
 台南夜市 

第四天 台南 b 高雄 (早/－/晚)

 大鱼的祝福 
 安平老街 
 高雄佛光纪念馆 
 SKM PARK OUTLETS 

第五天 高雄 b 南投 (早/午/晚)

 日月潭风景区 
 文武庙 
 向山瞭望平台 
 青青草原 

第六天 南投 b 台北 (早/午)

 忠烈祠 
 士林官邸花园 
 西门町

第七天 台北 a 回程 (早/机上用餐) 酒店住宿（5晚）
✓ 台中博奇或塔木德或西悠酒店或同级   x 1 晚
✓ 台南立多文旅或FX或同级    x 1 晚
✓ 高雄三华旅馆或德立壮酒店或康瀚或同级  x 1 晚
✓ 清境峻悦或西雅图或云之瀑或同级   x 1 晚
✓ 台北西悠饭店或云富大饭店或艾捷天丽大饭店
       或同级      x 1 晚

✓ 山地特产中心   ✓ 茶艺馆  ✓ 貔貅展示中心
✓ 珍珠养殖中心   ✓ 伴手礼专卖店

推荐购物站

Miaoli Taiwan Hakka Museum
苗栗客家文化园区

Miaoli Taiwan Hakka Museum
苗栗客家文化园区 SKM Park OutletsSKM Park Outlets

Wen Wu Temple
文武庙

Wen Wu Temple
文武庙



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

 

 
 
 

D1 DEPARTURE a TAOYUAN

 Window On World Theme Park 
    (Include Entrance Ticket)

 Miaoli Taiwan Hakka Museum
 PARK2 Caowu Square
 Fengchia Night Market

D2
ARRIVAL a TAOYUAN b 
HSINCHU b MIAOLI b 
TAICHUNG (B)

 Natural Way Six Arts Cultural Centre
 Xihu Sugar Factory
 (Experience steam train five min with your own expenses)

 Chan Chau Ku Happy Moo Ranch
 Tainan Night Market

D3
TAICHUNG b CHANGHUA 
b YUNLIN b TAINAN (B/L)

 Blessing of Dayu
 An Ping Old Street
 Fo Guang Shan Buddha Museum
 SKM Park Outlets

D4
TAINAN b KAOHSIUNG

(B/-/D)

 Sun Moon Lake National Scenic Area
 Wen Wu Temple
 Xiangshang Scenic Outlook
 Green Green Grassland

D5
KAOHSIUNG b NANTOU

(B/L/D)

D6 NANTOU b TAIPEI (B/L)

 National Revolutionary Martyrs' Shrine
 Chiang Kai-Shek Shilin Residence Garden
 Ximending

D7 TAIPEI a DEPARTURE
(B/MOB)

SCHEDULE
HSINCHU 
 Window on World Theme Park - the villain theme park (mini world) is based on the 

famous landscape architectural models from Taiwan, mainland China and other countries 
around the world.  

TAINAN 
 Blessing of Dayu - Tainan Anping Scenic Spot, a new landmark in Tainan. It is located 

in the Great and Blessing of Gangbin Historical Park in Anping District. The whale statue 
designed by artist Yang Shiyi can be climbed on the whale's belly for use as a viewing 
platform. 

CHANGHUA 
 Xihu Sugar Factory - there are four major areas: the cultural area of the railway, the 

sugar industry cultural area, the leisure and service area, and the outdoor activity area. 
You may wish to take the small train, eat ice, visit the sugar factory for parent-child tours, 
and take a five-minute car to experience the scenery and characteristics of Dongluo.  

TAIPEI
 Chiang Kai-Shek Shilin Residence Garden - the ground area can be divided into 

two parts of garden and official residence as known as former President Chiang KaiShek 
and Madam Chaing Soong Meiling residence. But now is currently open for public tour.

MIAOLI
 Miaoli Taiwan Hakka Museum - the exhibitions related to Hakka culture in Taiwan 

are displayed in a spacious and modern space building, and the daily life of Hakka in 
history, Hakka in citizens, Hakka in the world, Hakka in culture and music is completely 
planned.  

KAOHSIUNG
 Fo Guang Shan Buddha Museum - you will see a 120-metre golden Buddha 

Amitabha statue with 480 standing Buddha statues, surrounded by flowing water and lush 
foliage. 

 SKM Park Outlets - it was formerly known as Calligraphy Greenway, which contains 
OUTLET shopping mall, Suzuka Circuit Park, food court, bowling alley, Daluko baseball 
and softball hitting field, VR virtual reality park, etc. It is a landmark of all-round attractions 
for eating, drinking and playing. 

NANTOU 
 Sun Moon Lake - is the largest freshwater lake in Taiwan. The Sun Moon Lake in 

bounded by Lalu Island. The east and west sides are named after the “Japanese Wheel” 
and “Month Hook”. They have enjoyed the reputation of eight scenic spots in Taiwan for 
over 100 years. 

Natural Way Six Arts Cultural Centre
道禾六艺文化馆

Natural Way Six Arts Cultural Centre
道禾六艺文化馆

Chiang Kai-Shek Shilin Residence Garden
士林官邸花园

Chiang Kai-Shek Shilin Residence Garden
士林官邸花园

Xihu Sugar Factory
溪湖糖厂

Xihu Sugar Factory
溪湖糖厂

✓ 6 Breakfast / 3 Lunch / 2 Dinner

Special Cuisine:
★ Taiwanese Breakfast ★ Taiwanese Cuisine
★ Takao 1972 Hot Pot ★ Sun Moon Lake Cuisine
★ Resort Dinner  ★ King Ping Dumpling Cuisine

HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)
✓ Taichung Palmer Hotel or Talmud Hotel or C-U Hotel or similar class  x1 Night
✓ Tainan Best Hotel or FX Hotel or similar class    x1 Night
✓ Kaohsiung SanHua or Midtown Richardson Hotel or Khan Hotel or similar 
    class        x1 Night
✓ Cingjing Junyue Hanging Garden Resort or Brilliant Twins of Seattle or
    Cloud Falls Resort or similar class                                      x1 Night
✓ Taipei C U Hotel or Hotel Cloud or Hej Taipei Arena Hotel or similar class x1 Night

✓ Aboriginal Local Products ✓ Tea House  ✓ Pi Xiu Tianlu Museum
✓ Pearl Exhibition Centre ✓ Souvenir Shop

RECOMMENDED SHOPPING



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 台湾 TAIWAN 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

Taiwan : +886

台湾                     : +886

Taiwan (Taipei) - No time different with
Malaysia

台湾（台北） 时间与马来西亚时间标准时
无相差

100 TWD = MYR 14

100 新台币 = 马币 14

Voltage - almost always 110 V

电压 - 110伏特

GD Partner:

New Taiwan Dollar -  TWD

新台币 - TWD

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Each individual are entitled to check in 1 luggage of
not more than 20kg and a hard carry bag not more
than 7kg
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度
* Major credit cards such as Visa and Master
card are mostly widely used.

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
5℃ - 24℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
20℃ - 32℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
27℃ - 9℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
11℃ - 0℃

Boeing 737 A330 A330

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚＋接地孔 / 3 Oblique flat 
        blade pin “V-Shape”


